
ورزش سه شنبه 8 خرداد 1397 | سال ششم | شماره 1417 14www.shahrvand-newspaper.ir  |  varzesh@shahrvand-newspaper.ir :ایمیل گروه ورزش | 

شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: حميد بختياری۰۰ / ۱۸

اتمام صفحه آرايی
۱۸ / ۳۰

شروع صفحه آرايی:  ۱۸:۳۰
اتمام صفحه آرايی ۱۰ : ۱۷

شهروند| خط خوردن ملى پوش رشته رفتینگ 
از تیم ملى به دلیل انتشــار فیلم زمزمه کردن آهنگ 
یک خواننده زن لس آنجلســى در مراســم رژه ایران 
در مسابقات جهانى در صفحه شــخصى،  از اتفاقات 
حیرت انگیز ورزش ایران در روز گذشته بود. اتفاقى که 
براى آریا جعفرى افتاد نه تنها با واکنش منفى مردم در 
فضاى مجازى بعد از انتشار خبر مواجه شد، بلکه ما را 
یاد دو نمونه اخراج دیگر ملى پوشان از اردوى تیم هاى 
ملى انداخت که در زمان خود سروصداى زیادى ایجاد 
کرد. در این گزارش ضمن بررســى اظهارات جعفرى 
درباره دلایل اخــراج، دو مورد قبلــى را هم یادآورى 

کردیم! 
توضیحات ملى پوش اخراجى

آریا جعفرى درباره علت عجیب خط خوردن خود از 
اردوى تیم ملى روز گذشته در مصاحبه با خبرگزارى 
فارس گفت: «فروردین  سال 97 تیم اصفهان به عنوان 
نماینده ایران در کاپ جهانى ترکیه حضور داشت که 
من هم به این مسابقه اعزام شدم. در زمان افتتاحیه و 
هنگام رژه ورزشــکاران براى هر کشور موسیقى شاد 
پخش مى شد. براى ایران هم از یک خواننده زن آهنگ 
بى کلامى انتخاب و در زمان رژه پخش شد. بعد از پایان 
رژه یکى از تماشاگران نزد من آمد تا عکس یادگارى 
بگیرد که فیلم رژه را هم به من داد تا یادگارى داشته 
باشم. من هم این فیلم را در صفحه شخصى ام منتشر 
کردم کــه بازدید زیادى داشــت و در فضاى مجازى 
پخش شــد. همــان موقع رئیس کمیتــه رفتینگ 
فدراسیون واکنش نشان داد که این چه فیلمى است 
و چرا پخش شده است؟  از این قضیه زمان گذشت تا 
این که 15 روز پیش در کانال فدراسیون دیدم که قرار 
است مسابقه انتخابى برگزار شود، فکر مى کردم حتماً 
به من خبر مى دهند چون جدا تمرین مى کردم اما بعد 
از گذشــت چند روز یکى از ورزشکاران با من تماس 
گرفت تــا پاروها را تحویل بگیرد از او پرســیدم مگر 
تمرینات شروع شده است؟  چرا به من خبر نداده اند. 
با خودم گفتم حتماً نزدیک مسابقه اطلاع مى دهند.اما 

باز هم خبرى نشد.
از فدراسیون گفتند جعفرى 

قصد ضربه زدن به ورزش 
کشور را داشت!

قضیــه خط خــوردن 
از  اردوى تیم ملــى  از 

آن جایى کــه براى 
جعفــرى و ســایر 
به  رفتینــگ کاران 
قــدرى عجیــب و 
غیرقابل باور بود که 
ملى پوشان پیغام هاى 

جعفرى را به مسئولان منتقل مى کنند و درنهایت از 
سوى فدراسیون علت خط خوردن آریا جعفرى به این 
ملى پوش اعلام مى شود. جعفرى درباره این اتفاق هم 
گفته است: «یکى از ورزشکاران انتقاد من را انتقال داده 
بود که رئیس کمیته رفتینگ فدراسیون به من پیغام 
داد شما حاشیه درســت کرده اید و با هدف مشخص 
مى خواستید به رفتینگ و ورزش کشور ضربه بزنید. 
آنها سرخود تصمیم گرفتند اگر من کار اشتباهى کردم 
باید پرونده به کمیته انضباطى مى رفت نه این که بعد 
از این همه سال که در تیم ملى بودم با آینده من بازى 

کنند.»
ماجراى تخته نرد مایلى کهن

در ســال 2004 و زمانى که هدایت تیم پرســتاره 
المپیک ایران برعهده محمد مایلى کهن بود،  صداى 
تاس از یکى از اتاق ها توجه سرپرســت تیم را به خود 
جلب مى کند و با ورود به اتفاق متوجه مى شود که امیر 
حسین صادقى و میثم سلیمانى در تیم امید درحال 
بازى کردن تخته نرد بوده اند. وقتى گزارش این موضوع 
به گوش مایلى کهن رسید،  این مربى که روى مسائل 
انضباطى و اخلاقى حساسیت بســیار زیادى داشت 
در آستانه مسابقات هر دو بازیکن را از اردوى تیم ملى 
اخراج کــرد. مایلى کهن بعدها اعلام کــرد به خاطر 
نداشتن تفکر حرفه اى و تمرکز این اقدام را انجام داد. اما 
داستان آن اخراج هنوز هم که هنوز است براى خیلى ها 

غیرقابل باور است.
حسن زاده اخراج شد

مرداد مــاه 1396 هم اخراج محمد حســن زاده از 
اردوى تیم ملى بسکتبال توسط رضا مشحون مدیر تیم 
و برادر رئیس سابق فدراسیون، سروصداى زیادى در 
محافل ورزشى به راه انداخت. در آن مقطع مشحون 
با عنوان «رفتار خارج از اخلاق ورزشى» حسن زاده را 
از تیم ملى اخراج کرد. شاهدان عینى آن مقطع اعلام 
کردند مشحون که معتقد بود گوش دادن به موسیقى 
تمرکز بازیکن را به هم مى زند و آن را نشانه «بى تعصبى 
و بى اخلاقى» مى دانسته قبل از این که کاروان تیم ملى 
براى حضور در یکى از مسابقاتش در تورنمنت اطلس 
شود  اتوبوس  سوار 
روى  هدفــون 
حسن زاده  گوش 
را مى کشــد و او را مجبور 
مى کند موســیقى گوش ندهد. 
این رفتار مدیر تیم هاى ملى باعث 
درگیرى لفظــى مختصر بیــن او و 
حسن زاده مى شود؛ همین درگیرى 
درنهایت به خط خوردن این بازیکن 

از اردوى تیم ملى ختم شد.

شهروند| سامان قدوس که با درخشش در لیگ 
سوئد نگاه هاى زیادى به خود جلب کرده و از محبوبیت 
بالایى بین هواداران فوتبال در این کشــور برخوردار 
شــده، بعد از چندماه از یک راز پرده برداشته که براى 

او حاشیه هایى ایجاد کرد.
چگونه قدوس به ایران پیوست؟

درخشش ســامان قدوس در لیگ سوئد و انتشار 
ویدیوى گل هاى این بازیکن در فضاى مجازى مورد 
توجه ایرانى ها قرار گرفــت تا کارلوس کى روش براى 
جذب یک بازیکن بین المللى دیگر دست به کار شود. 
ســرمربى پرتغالى تیم ملى ایران خیلى زود توانست 
ســامان قدوس را کــه از کودکى در ســوئد زندگى 
مى کرد، براى حضــور در تیم ملى ایران متقاعد کند. 
براى نخستین بار قدوس در آخرین بازى تیم ملى در 

مقدماتى جام جهانى به کره جنوبى رفت؛ 
اگرچه مجوز بازى او چندى بعد صادر 
شد. با این حال سامان در مصاحبه هاى 
خود در ماه هاى اخیر بارها اعلام کرده 
که با قلبش ایران را انتخــاب کرده و 
کى روش هم روى این بازیکن حساب 

ویژه اى باز کرده است. 
مصاحبه جنجالى با یک رسانه 

سوئدى
روز گذشــته مصاحبه اى از سامان 

قدوس با یک رسانه سوئدى منتشر شد 
که جنجال بزرگى را به پا کرد. در بخشى 
از این گفت وگو که توســط رسانه هاى 
ایرانى از سوئدى به انگلیسى و انگلیسى 
به فارسى ترجمه شــده بود، آمده است: 

«اگر ســوئدى ها زودتر تماس گرفته بودند، شــاید 
پیشنهادشان را قبول مى کردم اما وقتى من به تیم ملى 
ایران رفتم، پیشــنهاد آنها رســید. من دوست ندارم 
ورزشکار دیگرى در شرایط مشابه من براى انتخاب قرار 
بگیرد. بازیکنان زیادى در سوئد هستند که پیشینه 
خارجى دارند؛ من از آنها مى خواهم که تصمیم شان در 
جهت موفقیت تیم ملى سوئد باشد نه شبیه به کارى 
که من انجام دادم! با این حال، باید بگویم از تصمیمى 
که گرفتم، پشیمان نیســتم.» انتشار این صحبت ها 
در آستانه جام جهانى مورد انتقاد برخى از رسانه ها و 

هواداران قرار گرفت. 
تلاش فدراسیون براى آرام کردن جو

بلافاصله بعد از انتشــار این مصاحبه، فدراسیون 
فوتبال اطلاعیه اى درباره صحبت هاى سامان قدوس 
که هم اکنون همراه تیم ملــى در اردوى ترکیه به 
سر مى برد، منتشر کرد: «بازیکن تیم ملى بارها 
در مصاحبه هاى خود به حضور در تیم ملى ایران 
و پوشــیدن پیراهن مقدس تیم ملى افتخار 
کرده است. بنابراین استفاده از جملاتى 
نظیر این کــه «اگر زمان به عقب 
برمى گشــت ایران را انتخاب 
نمى کردم» صحیح نیست.» 
با این که فدراسیون تلاش 
کرد جــو را آرام کند اما به 
نظر مى رسد این اظهارات 
بــراى ســامان قدوس 
رابطه مستقیم با کاهش 
محبوبیتــش در میــان 

ایرانى ها داشته باشد.

اخراج از تیم ملى به خاطر آهنگ لس آنجلسى!
  بعد از ماجراى تخته نرد مایلى کهن و گوش دادن موسیقى غیرمجاز در اردوى بسکتبال

حالا ملى پوش قایقرانى جایگاهش را از دست داد

مصاحبه لژیونر ایرانى با یک سایت سوئدى صداى همه را درآورد

جنجال قدوس؛ دوست داشت ایرانى شود؟

شهروند| تنها چنــدروز بعد از این که 
فرشته کریمى ستاره تیم ملى فوتسال زنان 
ایران در حاشیه ملاقات با رئیس جمهورى 
به عدم  پخش مســابقات ورزشــى زنان 
از رســانه ملى انتقاد کرد،  با برنامه ریزى 
مدیران فدراسیون فوتبال ، اعضاى تیم ملى 
فوتســال زنان به عنوان قهرمان آسیا به 
ملاقات رئیس صداوسیما رفتند. ملاقاتى 
که حواشى بسیار زیادى داشت. نخستین 
گاف مدیران فدراســیون فوتبال در این 
جلسه اهداى پیراهن نمادین شماره 12 

تیم ملى به على عسگرى رئیس سازمان صداوسیما 
به عنوان یار دوازدهم تیم ملى بود. بازیکنان تیم ملى 
فوتسال بانوان در مصاحبه هاى اخیر خود بعد از کسب 
عنوان قهرمانى انتقادهاى زیادى به عدم حمایت رسانه 
ملى از خودشان داشــتند. یکى از بازیکنان تیم ملى 
فوتسال هم در این رابطه به خبرنگار «شهروند» گفت 
که فقط برنامه دیدار با رئیس رسانه ملى به آنها اطلاع 
داده شد و خود آنها اصلا نمى دانستند که قرار است در 
این جلسه از على عسگرى تجلیل شود. با این حال، 
مهدى تاج پیراهن نمادین تیم ملــى را به این مقام 
هدیه داد. گاف بعدى اما این بود که اصولا فوتســال 
ورزشى اســت که با تیم 5نفره برگزار مى شود و عملا 
نمى شود رئیس صداوســیما را یار دوازدهم یک تیم 
5نفره قلمداد کرد. با این حال، در حاشیه این نشست 
بازیکنان تیم ملى رسما از على  عسگرى خواستند که 

در برنامه هاى تلویزیونى بهاى بیشــترى به تلاش و 
افتخارات زنان ورزشکار بدهند تا به این ترتیب سایر 
دختران جامعه هم براى روى آوردن به ورزش ترغیب 
شوند و رئیس صداوسیما هم قول همه گونه همکارى و 
حمایت به آنها داده است. حالا سوال روز بعد از دیدار 
تیم ملى فوتسال زنان با رئیس صداوسیما این است که 
آیا از این پس مسابقات آنها از تلویزیون پخش مى شود؟ 
در جلسه روز یکشنبه على عسگرى به صراحت اعلام 
کرده مشکل اصلى نوع پوشــش رقباى آنهاست که 
همین مسأله رسانه ملى را براى پخش زنده مسابقات 
با چالش جدى مواجه مى کند. با این وجود طبق اعلام 
على صانعى مدیر فنى تیم ملى فوتسال زنان رئیس 
صداوسیما به ورزشکاران اعلام کرده پخش با تأخیر 
مسابقات یکى از راهکارهایى است که مى تواند مورد 

بررسى و تحلیل قرار بگیرد.  

بهروز عطایى - کارشناس والیبال 
| براى ارزیابى عملکرد تیم ملى والیبال در 
هفته اول لیــگ ملت ها به صحبت هاى 
خود کولاکوویچ استناد مى کنم که اعلام 
کرده عملکرد خوبى نداشتیم. به هرحال 
انتظارات از تیم ملــى به ویژه مقابل ژاپن 
بیشــتر از این بود. تصور این بــود که از 
هفته اول حداقل 2 برد به دست  آوریم که 
استرالیا را شکست دادیم اما در بازى برابر 
ژاپن اصلا خوب نبودیم. باید این موضوع را 
در نظر بگیریم که ایران در سال هاى اخیر 

همواره در شروع تورنمنت ها عملکرد خوبى نداشته و 
به تدریج خودش را پیدا کرده و نتایج بهترى گرفته 
است. از نظر من بازهم این اتفاق رخ خواهد داد و قطعا 
در هفته هاى بعدى لیگ ملت ها شاهد عملکرد بهترى 
از ســوى شــاگردان کولاکوویچ خواهیم بود. بازهم 
تأکید مى کنم عملکرد هفته اول ایران مثبت نبوده و 
باید صبر کنیم تا آرام آرام بازیکنان خودشان را پیدا 
کنند. البته این که در شروع مسابقات عملکرد خوبى 
نداریم، یک ضعف محســوب مى شود که هیچ کدام 
از مربیان مختلف نتوانستند در سال هاى اخیر آن را 
رفع کنند. درست است که هضم باخت به ژاپن بعد 
از چند سال برترى مقابل تیم هاى آسیایى براى مردم 
سخت اســت اما این واکنش مردم احساسى است. 
شاید هواداران خیلى فنى به این موضوع نگاه نکنند 
اما از نظر کارشناسى خیلى زود است بخواهیم عملکرد 

تیم ملى را در لیگ ملت ها تحلیل کنیم. از 15 بازى 
که قرار اســت تیم ملى در لیگ ملت ها داشته باشد، 
فقط 3 بازى انجام دادیم و هنوز 80 درصد مسابقات 
باقى مانده است. باید این پروسه زمانى طى شود تا به 
صورت دقیق عملکرد تیم ملى را بررسى کنیم. با توجه 
به شرایطى که در تیم ملى مى بینم، باید بگویم حقیقت 
این است که پتانسیل ایران خیلى بیشتر از اینهاست. 
باید به کولاکوویچ و بازیکنــان فرصت بدهیم تا اگر 
در پایان لیگ ملت ها 8یا 9 برد کســب کرده بودند، 
عملکرد آنها را راضى کننده عنوان کنیم. استفاده از 
بازیکنان تا حدودى در فرانســه صورت گرفت اما در 
هفته هاى بعدى باید بیشتر شــاهد آن باشیم. البته 
نمى توان توقع داشــت به یک باره ترکیب تیم ملى را 
تغییر داد چون پوست اندازى باید در یک پروسه زمانى 

مشخص و پلکانى اتفاق بیفتد. 

شهروند| جلال محمودزاده، 
نماینده مهاباد یکى از پیگیرترین 
نمایندگان مجلــس در ماجراى 
اعتــراض به خط خــوردن وریا 
غفورى و ســیدجلال حسینى 
است. او مى گوید، نمایندگان مجلس به دنبال پرسش 
از وزیــر ورزش و جوانان دربــاره دلایل خط خوردن 
غفورى و حســینى هســتند و کارى بــا کارلوس 
کى روش ندارند. محمودزاده در گفت وگو با خبرنگار 
«شهروند» حرف هاى جالبى را مطرح کرده که در ادامه 

مى خوانید: 
 آقاى محمودزاده! ماجراى نامه 30 نماینده 
مجلس به کى روش در اعتراض به خط خوردن 

دو بازیکن از لیست تیم ملى چیست؟
اول از همه باید این موضوع را روشــن کنم؛ بحث 
نامه نیست بلکه ما به وزیر ورزش تذکر داده ایم که باید 
دلیل خط خوردن دو بازیکن زبده از لیست تیم ملى آن 
هم در آخرین لحظات مشخص شود. آیا آنها به دلیل 
مسائل فنى خط خورده اند یا مسائل پشت پرده در کار 

هستند.
 اما چرا باید کى روش به نماینده هاى مجلس 

توضیح دهد؟
ظاهرا ماجرا اشتباه مطرح شده، چون ما به کى روش 
کارى نداریم و از وزیر ورزش توضیح خواســته ایم. ما 
به عنوان نمایندگان مجلس حق نظارت به کار وزیر را 
داریم و از او سوال مى پرسیم و موظف است که پاسخ 
دهد. ما به ســرمربى کارى نداریــم و در هیچ کجاى 
نامه هم از او توضیح نخواســته ایم، چون با وزیر طرف 

هستیم.
 ابهام اصلى این است چرا این حساسیت ها 
براى رشته هاى غیرفوتبالى پیش نمى آید؟ آیا 
جذابیت هاى فوتبال باعث دخالت نمایندگان در 

اتفاقات این رشته مى شود؟
ببینید ما نه قصد دخالــت داریم نه مى خواهیم به 
کســى اتهام وارد کنیم. ما نماینده مجلس هستیم و 
به عنوان نماینده مردم باید پیگیر مطالبات آنها باشیم. 
درحال حاضر هم یکى از ســوال هاى مهم مردم که 
البته براى خود من هم سوال است، دلیل خط خوردن 
وریا غفورى و ســیدجلال حســینى است که همه 
کارشناسان فوتبال هم اذعان دارند آنها نباید از لیست 
تیم ملى حذف مى شدند. ما مى خواهیم بدانیم دلیل 
حذف آنها چیست. مسائل قومیتى مطرح بوده یا در 

پشت پرده اتفاقاتى مى افتد که مردم از آن بى خبرند.
 در همه  جاى دنیا ســرمربى حرف آخر را 

مى زند و ما نمى توانیم بگوییم فوتبال را بهتر 
از کى روش مى فهمیم، به همین دلیل ســوال 

نماینده ها عجیب به نظر مى رسد.
براى خود شما ســوال نیست که کى روش چرا این 
دو بازیکن خوب را خط زده؟ ممکن اســت سرمربى 
تیم ملى از جایى تحت  فشــار قرار گرفته باشد و به او 

اجبار کرده اند که باید این دونفر را خط بزنند.
 یعنى ممکن اســت از کجا تحت فشار قرار 

گرفته باشد؟
ما هم به دنبال جواب همین سوال هستیم و پیگیر 
شده ایم تا ماجرا روشن شود. وزیر ورزش هم باید بیاید 
و به همین سوال ها پاسخ دهد. وقتى مصاحبه سرمربى 
استقلال را بخوانید، متوجه ابهاماتى در حرف هاى او 
مى شوید. او هم به خط خوردن غفورى اعتراض کرده 
و گفته تغییر پست در تیم باشگاهى دلیل موجهى براى 

خط زدن یک بازیکن از تیم ملى نیست.
 شــما مى دانید که فیفــا مخالف دخالت 
سیاســت در فوتبال اســت؟ اگر با این اقدام 
نماینده هاى مجلس براى فوتبال ایران دردسر 

درست شود، چه کسى پاسخگو خواهد بود؟
ما فقط سوال پرسیده ایم و دخالت نکرده ایم. ما فقط 
مى خواهیم بدانیم دلیل خط خوردن این دو بازیکن 
فنى بوده یا غیرفنى. جواب هم هرچه باشد، مى پذیریم 

اما وزیر طبق قانون باید پاسخگو باشد.
 واکنش نماینده هاى مجلــس به اتفاقات 
فوتبال این ذهنیــت را ایجــاد مى کند که 

نمایندگان به دنبال شهرت بیشتر هستند.
اصلا این طور نیست. نماینده هاى مجلس به اندازه 
کافى معروف هســتند و نیازى به حرف زدن درباره 
فوتبال ندارند تا معروف شــوند. ما فقط به دنبال حل 
معماهایى هستیم که در ذهن مردم وجود دارد، چون 
نماینده آنها هستیم و بازتاب  دهنده افکار عمومى. اگر 
هم وزیر به این موضوع پاسخى ندهد، از طریق دیگر 
آن را پیگیرى خواهیم کرد. سوال ما درباره خط خوردن 
وریا و حســینى دلیل نمى شــود که بگوییم حتما 
کى روش از جایى خط گرفته بلکه این فرضیه را مطرح 
کرده ایم و دنبال جواب هستیم تا اگر حقى ضایع شده، 

مشخص شود.
 اما الان تیم ملى ما درحال آماده سازى براى 
جام جهانى است و این حرف و حدیث ها آرامش 

تیم را به هم مى ریزد.
ما تذکر را هفته پیش داده بودیم و نمى دانم چرا این 
هفته علنى شد. ما هم براى تیم ملى آرزوى موفقیت 

داریم اما ابهامات باید برطرف شوند.

قضیــه خط خــوردن 
از  اردوى تیم ملــى  از 

آن جایى کــه براى 

کاپیتان سابق پرسپولیس بعد از دستور مقام 
قضائى از سوى ماموران نیروى انتظامى به خاطر 
متهم شدن به قتل غیر عمد بازداشت شد. به این 
ترتیب روند رسیدگى به پرونده این فوتبالیست 
نام آشــنا به زودى آغاز خواهد شد.  نکته جالب 
توجه اینجاســت که در لحظــات اول که خبر 
بازداشت کاپیتان ســابق پرسپولیس که زننده 
گل قهرمانى این تیــم در یکى از دوره هاى لیگ 
برتر بود، اذهان عمومى را متوجه سپهر حیدرى 
کرد که این بازیکن در گفت و گو باسایت ها خیلى 
زود این موضوع را تکذیب کرد. به همین ترتیب 
بررســى هاى بعدى و انتشــار اطلاعات جدید 

مشخص کرد که فوتبالیست سابق بازداشت شده 
زننده گل قهرمانى تیم در دور اول لیگ برتر بوده 
است.  درباره علت اتهام قتل غیر عمد هم گفته 
مى شود که کاپیتان اسبق پرسپولیس به خاطر 
تصادف با یک عابر پیاده که منجر به مرگ شده 
است، بازداشت شــده  و حالا منتظر اعلام حکم 
دادگاه درباره پرونده است که احتمالا به پرداخت 
دیه کامل محکوم خواهد شــد.  گفتنى است در 
شرایط کنونى برخى از پیشکسوتان پرسپولیس 
و همبازیان سابق این فرد نیز پس از مطلع شدن 
از این اتفاق جویاى احوال او شده و به دنبال کمک 

کردن به این فوتبالیست هستند. 

کاپیتان سابق پرسپولیس، متهم به قتل!

گفت وگوى «شهروند» با یکى از نمایندگان معترض به لیست تیم ملى فوتبال

شاید به کى روش اجبار شده اینها را خط بزند!
  جلال محمودزاده مى گوید نمایندگان نه دنبال شهرت هستند و نه دخالت، آنها فقط از وزیر ورزش سوال مى کنند!

از حرف هاى مدیرکل ورزش کردستان تا اتهام امام جمعه بابل

اپیدمى دخالت گمنام ها در فوتبال
شهروند| فوتبال ایران روزهاى عجیبى را سپرى 
مى کند. درحالى  که شــمارش معکــوس تا آغاز 
جام جهانى شروع شــده و تیم ملى فوتبال درحال 
برگزارى آخرین اردوى تدارکاتى خود است، اتفاقاتى 
عجیب رخ مى دهد که تمرکز و آرامش این تیم را به 
بازى مى گیرد. اتفاقاتى که بهترین بهانه و دستاویز 
براى کارلوس کى روش هستند تا ناکامى احتمالى 

تیمش در گروه مرگ جام جهانى را توجیه کند.
شروع قصه با مدیرکل کردستان

وقتى تیم ملى فوتبال ایران توانســت به عنوان 
اولین تیم در دنیا به جام جهانى 2018 روسیه راه 
پیدا کند، وعده و وعیدهاى زیادى به این تیم داده 
شد. این که چه اتفاقاتى رخ داد تا درنهایت کى روش 
نتواند آن طور که مى خواهد تیمش را آماده کند، 
تکرارى است و بیان چندباره آنها دردى از تیم ملى 
دوا نمى کند اما این که برخى در تلاش هستند تا به 
هر طریقى که شده، فوتبال را دچار مشکل کنند، 
ماجراى جدیدى است. بعد از اعلام لیست نهایى 
تیم ملى و خط خوردن وریا غفورى و ســیدجلال 
حســینى بحث هایى درباره این دو بازیکن مطرح 
شــد که در نوع خود عجیب و غیرقابل توجیه بود. 
اولین فردى که خارج از حیطه فوتبال خواســتار 
پیگیرى خط خوردن وریا غفورى از تیم ملى شد، 
مدیرکل ورزش و جوانان اســتان کردستان بود. 
وریا غفورى، بازیکن کردستانى استقلال، فصلى 
رویایى را در این تیم سپرى کرد و به همین دلیل 
کسى انتظار خط خوردن او را از تیم ملى نداشت اما 
درنهایت کى روش با دلایل و توجیهات فنى ترجیح 
داد او را از لیست نهایى حذف کند. همین موضوع 
باعث شد حامد جولایى، مدیرکل ورزش و جوانان 
استان کردستان خواســتار بررسى این موضوع و 
بازگشت وریا به تیم ملى شود. البته در اظهارات این 
آقاى مدیر از شایستگى هاى سیدجلال حسینى 
هم تمجید شده تا ماجرا رنگ و بوى قومیتى نگیرد.

 تذکر 30 نماینده به وزیر ورزش
نزدیک به 2 هفته تا آغاز جام جهانى باقى مانده 
و تیم ملى در آخرین اردوى آماده ســازى خود به 
سر مى برد. لیست نهایى هم مشخص شده و فقط 
یک نفر از این لیســت حذف مى شود و هرگز نامى 
به آن اضافه نخواهد شــد، اما برخى از نمایندگان 

مجلس امیدوارند با تذکر به وزیر نام وریا غفورى و 
جلال حســینى را به لیست تیم ملى اضافه کنند. 
ماجرا از این قرار است که حدود 30نماینده مجلس 
در نامه اى به وزیــر ورزش آن هم در فاصله 16روز 
مانده تا شــروع جام جهانى خواستار ایجاد تغییر 
در لیست تیم ملى شــده اند. آن طور که از شواهد 
برمى آید حسن زمانى، مشــاور رئیس مجلس و 
عضو هیأت مدیره اســتقلال نقش پررنگى در این 
اتفاق داشــته، چون دیروز در مصاحبه اى با اعلام 
تذکر نمایندگان مجلس به وزیر ورزش تاکید کرده 
کى روش علامه دهر نیست و وریا و سیدجلال باید 
به تیم ملى برگردند: «حدود 30 نماینده مجلس 
به ســلطانى فر نامه زده و خواهان تغییر در لیست 
تیم ملى هستند. کى روش باید بپذیرد که اشتباه 
کرده. او علامه دهر نیســت و اگر تیم ملى نتیجه 
نگیرد، کى روش باید پاسخگو باشد.» نمایندگان 
مجلس درحالى چنین درخواست عجیبى را از وزیر 
ورزش دارند که بى تردید در هیچ کشــور دیگرى 
نیز ارگان هاى مختلف به سرمربى تیم ملى فشار 
نمى آورند که دو بازیکــن را دعوت کند یا یک نفر 
را از فهرست تیم ملى کنار بگذارد. این درخواست 
نمایندگان مجلس درحالى مطرح شده که قطعا 
مسائل مهمترى در فوتبال براى رسیدگى وجود 
دارد که اعضاى خانه ملت مى توانند براى حل وفصل 
آنها پا پیــش بگذارند، اما قطعــا پیگیرى دلایل 
خط خوردن 2 بازیکــن از تیم ملى در هیچ کجا در 
وظایف و اختیارات آنها نمى گنجد. راستى اگر اخبار 
این اتفاقات عجیب در فوتبال ایران به فیفا برسد و 
فوتبال ایران به بهانه دخالت سیاســى ها در آن، با 
دردسر تعلیق آن هم در آستانه جام جهانى روبه رو 

شود، نمایندگان مجلس پاسخگو خواهند بود؟ 
واکنش عجیب امام جمعه بابل

دخالت و اظهارنظــر در فوتبال تنها به مجلس 
شوراى اســلامى محدود نشده است. همین چند 
روز پیش بعد از این که تیــم خونه به خونه بابل از 
رسیدن به لیگ برتر بازماند، هواداران و مردم شهر 
بابل در نماز جمعه به این اتفاقات واکنش نشــان 
دادند و امام جمعه این شهر هم با زدن اتهام تبانى به 
قائمشهرى ها خواستار پیگیرى تبانى بین نساجى 

مازندران و راه آهن شد.

گاف فدراسیون با قول مساعد على  عسگرى همراه شد
پشت پرده یار دوازدهم  شدن صداوسیما چیست؟

بررسى دلایل دوشکست تیم ملى در شروع لیگ ملت ها
ایراد تیم ملى والیبال؛ همان همیشگى!


